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 1 ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין  

(  2 (  2.12.15ביום כ' בכסלו תשע"ו 

 3 משתתפים:

 4 מר יעקב פרץ, ראש העיר 

, מנכ"ל העירייה  5 מר בני חזן

 6 עו"ד אלישע שלם, מבקר העירייה

 7 גב' סימה היראל, עוזרת ראש העיר

, מ"מ וסגן ראש העיר  8 עו"ד מימון טלדנו

 9 מר אברהם מועלם, סגן ראש העיר 

 10 ברגר מירב, חברת מועצת העיר –רה עו"ד עט

 11 עו"ד יוסף סגל, חבר מועצת העיר

 12 מר הרצל יהודה, חבר מועצת העיר

 13 מר עופר ברבי, חבר מועצת העיר

 14 עו"ד עדנה שטרניק, חברת מועצת העיר

 15 מר איגור קמר, חבר מועצת העיר

 16 עו"ד סימון מושיאשוילי, חבר מועצת העיר

 17 עו"ד יורם צברי, חבר מועצת העיר

 18 

 19 וטוקולפר

 20ערב טוב לכולם, אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר  מר י. פרץ, רה"ע:

 21שלא מן המניין. סדר היום זה הארכת הטלת היטל שצ"פ 

 22שטחים ציבוריים פתוחים.  –לפי חוק עזר לקריית אתא 

 23אנחנו בזמנו אישרנו את החוק להטלת היטלים ושצ"פים, 

 24הזה עד אנחנו קיבלנו הארכה של הטלת היטל השצ"פ 

ו   25שיאושר ההיטל במלואו ובינתיים עד שהוא יאושר אנחנ

 26כמובן מבקשים להאריך אותו, לאשר את ההארכה שלו 

 27פעם נוספת כדי שהמדינה תוכל לאשר לנו והנוסח הוא 

 28מאשרים המשך הטלת היטל לפי חוק עזר לקריית אתא, 
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 1 31-עד ליום ה 2012 –שטחים ציבוריים פתוחים תשע"ב 

 2ו עד לגביית תעריפים חדשים ופרסומם , א2016בדצמבר 

 3ברשומות, הכל לפי המוקדם ביותר. זה אומר שאם בסוף, 

 4המשרד יקדים את ההתחדשות של ההיטל החדש אז 

ך  ניתן או המוקדם או הישן או החדש שיבוא תו  5אנחנו 

 6כדי ולכן אנחנו צריכים לאשרר את זה. זהו, מישהו רוצה 

 7 הסבר או רוצה לדבר? 

 8 ודש נעשה עוד ישיבה על התקציב.בסוף הח דוברת:

, פה  מר י. פרץ, רה"ע:  9לא, זה משהו אחר, זה לא קשור. אז מי בעד? או.קי.

 10אחד מאושר ההארכה של זה. אני מודה לכם על הישיבה. 

 11אנחנו בעזרת השם ממש בקרוב, שבועיים ימים בערך, 

 12אחרי חנוכה בעזרת  2016אנחנו עם תקציב עירייה לשנת 

ו   13 חנוכה שמח, הישיבה נעולה, תודה.השם. שיהיה לנ

 14 ישיבה נעולה

  15 


